
MØTEREFERAT

Møtet gjaldt Brukerråd

Dato tirsdag 18.01.22  kl.18.00-19.00

Tidsrom Digitalt

Sted Camilla Stokke (FAU-leder),  Linn Storvik (foreldrerepresentant 1.trinn), Fredrik
Stubmo (elevrepresentant 7.trinn), Lars Michael Løkken (elevrepresentant
10.trinn)  og Siv Indseth (rektor)

Til stede Rektor Siv

Forfall Dag Heggem (kontaktlærer elevråd)

Referent Rektor Siv mob.: 91760040

Kopi til Jamfør liste og hjemmeside.

1/22: Godkjenning av møteinnkalling og saksliste.

Møte ble gjennomført digitalt.

Møteinnkallinng og saksliste ble godkjent.

2/22: Brukerråd konstituerer seg.

Rektor gikk kort gjennom retningslinjene for brukerråd i Trondheim kommune.

-2 foreldrerepresentanter velges av FAU

- 3 elevrepresentanter velges av elevrådet.

Brukerråd skal uttale seg og gi råd til rektor i utvikling av skolen.

Møteinnkalling planlegges i samarbeid mellom brukerrådsleder og rektor.

Referat fra møtene skrives av rektor og godkjennes av brukerrådet før det legges ut på

skolens hjemmeside.

Foreldrerepresentant Camilla Stokke ble enstemmig valgt til brukerrådsleder.

Møteplan: Det neste brukerrådsmøte er planlagt til tirsdag 26.04.22 kl.18.00-19.00.

Møteinnkalling m/saksliste legges ut ei uke på forhånd.

3/22   Skolens felles resultat på elevundersøkelsen

Siv presenterte felles resultat 5.-10.trinn på elevundersøkelsen.

Vi oppsummerte i fellesskap:

Positivt:



● Elevene opplever god trygghet og trivsel

● Elevene gjør lite narr av jhverandre.

● Lite mobbing på skolen.

● Elevene kjenner skolens regler og er med på å lage klasseregler.

● Foresatte viser god interesse for elevenes læring.

Utviklingspotensiale:

● Elevene under trondheimsnivå på motivasjon for læring.

● Elevene under trondheimsnivå på vurdering av og for læring.

4/22  Koronasituasjonens påvirkning på elevgruppa vår

Elevrepresentantene trakk følgende frem ift nåværende gult nivå:

● Områdeinndeling i skolegården oppleves som trist fordi elevene ikke kan leke med hvem de

ønsker.

● Elevene på ungdomstrinnet spiser i klasserommene nå og savner å sitte i kantina og spise.

5/22 Eventuelt

Ingen eventueltsaker.

Infosaker:

Saker fra elevråd:

Ingen saker.

Saker fra FAU:

Fau har engasjert seg i læremiddelsituasjonen og rektor har lovt å komme tilbake til dette,

Saker fra skolen:

-Ombygging gelender i glassgata

I etterkant av vernerunde er det meldt avvik på avstanden mellom stolpene i gelenderet i

glassgata. Vi får nytt gelender som skal monteres i løpet av våren.

-Vi har smitte på 5 trinn nå. Ikke mange elever på hvert trinn, men allikevel mye arbeid.

-Vi er i gang med planlegging av neste skoleår og vurderer nå økonomi ift behov for personal.


